

TAKSTAR® 得胜

ZS-20S 软件

ZS-20S Software

使用手册 | User Manual

ZS-20S 软件

■ 前言

ZS-20S是得胜中控系统配套的一款移动端控制软件, 适配安卓与鸿蒙系统的手机及平板设备。其功能强大、运行稳定, 支持模板套用和自定义编程两种模式, 用户可通过拖拽式界面, 轻松完成个性化控制界面的布局设计。



本软件通过Wi-Fi或交换机与中控主机处于同一局域网, 实现设备状态的实时反馈与精准控制, 同时支持一键场景、定时策略、联动策略等智能管理功能, 可对投影机、音响、灯光、窗帘、空调等设备进行集中控制。

■ 产品特性

- 集中控制: 通过APP统一操作界面, 对投影机、音响、灯光、窗帘、空调等设备进行集中管理与控制;
- 智能管理: 支持一键场景、定时策略、联动策略等智能配置, 实现设备自动化运行与场景化切换;
- 局域网通信: 通过Wi-Fi或交换机与中控主机处于同一局域网, 指令传输稳定、响应迅速;
- 界面定制: 提供模板套用和自定义编程两种模式, 可修改UI布局与功能菜单, 满足个性化需求。

■ 适用范围

手机端免费使用, 平板端最多授权4个账户

■ 使用说明

下载与登录

用户可通过扫描说明书二维码或访问得胜官网下载安装, 登录时输入中控主机的IP地址及账号/密码(默认admin/admin)即可开始使用。如需技术支持, 请拨打得胜官方服务热线400 6828 333。

ZS-20S Software

■ Preface

ZS-20S is a mobile control software supporting Takstar central control system, compatible with mobile phones and tablets equipped with Android and HarmonyOS. It delivers powerful functions and stable operation, supporting template application and custom programming. Users can easily design layouts for personalized control interfaces via a drag-and-drop interface.

Connected to the central control host through Wi-Fi or a switch within the same LAN, the software realizes real-time status feedback and precise control of devices. It also supports intelligent management functions including one-touch scenes, timing schedules and linkage strategies, enabling centralized control of projectors, audio, lighting, curtains, air conditioners and other devices.

■ Features

- Centralized Control: Operate projectors, audio, lighting, curtains, air conditioners and other devices for unified management via the APP interface.
- Intelligent Management: Support one-touch scenes, timing schedules and linkage strategies to realize automatic device operation and scene switching.
- LAN Communication: Connect to the central control host via Wi-Fi or switch within the same LAN, featuring stable command transmission and fast response.
- Customizable Interface: Provide template application and custom programming modes. Users can adjust UI layout and function menus to meet personalized requirements.

■ Applications

Free on mobile phones; up to 4 accounts can be authorized on tablets.

■ Operating Instructions

Download & Login

Scan the QR code in the manual or visit the Takstar official website to download and install. Log in with the central control host's IP address and account/password (default: admin/admin). For technical support, call the Takstar service hotline: 400 6828 333.